
Ref. bestyrelsesmøde torsdag d. 27. august 2015 kl. 19.30 i kælderen. 

Afbud: Ivar og Troels 

 
1. Siden sidst 

1. kontrakt fiber 
er bestilt, Vestdjurs har sæt deres op, så vi har allerede lidt mere bredde 
 

2. abonnementsbetingelser – husk at gennemlæse dem! 
Gennemgået og rettelser aftalt. Nu sender Martin det ud igen.  
 

3. brev til dårlige brugere  
gennemgået, oplæg tages med til onsdags møde  
 

4. udkast til opdeling af de frivillige (Troels: når du at komme med et oplæg?) 
Vi tager emnet alligevel med til onsdag, for at starte debatten. Måske har Troels 
noget klart 
 

5. Todbjerg besøg … interesserede var der. Nu er der kommet nogle derudfra.  
Lukket facebookgruppe har omtalt det også. Der skal nok komme nogle.  
 

2. Økonomi 
1. nye medlemmer kører det nu? Det gør det ikke... Fremgangsmåden gennemgås. Der 

aftales Steen tager kontakt til Arne og gennemgår fremgangsmåden inden næsten 
onsdag. 
 

3. Teknik 
- Ønske om et lille lager tættere på. Bestyrelsen synes ikke, at det skal gøres. Det kræver et 
større lagerbeholdning, der kunne aftales at der er enkelte komponenter, som kan ligge ved 
enkelte af dem. Bestyrelsen henviser til a. der kan skrives kørselssedler, b. Silke kan tage 
noget med (næsten) dagligt.   
- der er ved at gøres klar til næste gang opgradering af nettet. Der er indkøb nyt udstyr.  
- skorsten: der venter vi på udstyr, som skal skifte, når vi nu er deroppe.  

 
4. Nye datoer 

28.9.  
22.10.  
 

5. Evt.  
Martin kigger på net referaterne.  

 


